



严正公告：谨防不法分子假冒学校校长名义诈骗订货

本校近日接获商家通报，有不法分子冒用“滨华中学校长”之名，向商家进行订货活动。对此，校方严正澄清：此类行为纯属诈骗，本校已就事件向警方报案，并配合相关调查。

特此公告：

1. 本校任何采购事项，均通过正式公函或授权文件办理，从不委托个人或以非正式形式下单。
2. 敬请各商家务必提高防范意识，切勿轻信来历不明的订货要求，以免蒙受损失。
3. 如对采购相关事宜有任何疑问，欢迎致电校方（03-33426388）以作核实确认。

感谢商界朋友的支持与合作。

滨华中学 谨启



OFFICIAL NOTICE

Beware of Fraudsters Impersonating the School Principal to Commit Order Fraud

Pin Hwa High School has received reports from businesses that fraudsters have been impersonating the “Principal of Pin Hwa High School” to place fraudulent orders.

In response, our school hereby solemnly clarifies: such acts are purely fraudulent, and a police report has been lodged concerning the incident.

We hereby issue the following notice:

1. All procurement matters of Pin Hwa High School are handled strictly through official letters or authorised documents. Our school does not appoint individuals or use informal channels to place orders.
2. We urge all members of the business community to stay vigilant and not to trust any unverified order requests, so as to avoid potential financial loss.
3. For any enquiries related to procurement, please contact Pin Hwa High School directly at 03-33426388 for verification.

We sincerely thank all members of the business community for their support and cooperation.

PIN HWA HIGH SCHOOL

